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Taygetska pleiadska civilizacija (2. del) - Nezemeljsko življenje 

 

Gosia: Pozdravljena Swaruu. Kaj pa vaša politična struktura? Kako je v tem smislu organizirana 

vaša družba? 

 

Swaruu: Pozdravljena Gosia. Vsako mesto ima Svet, vsaka regija, kot je otok, pa ima svoj Svet. 

Torej bodo Sveti vsakega mesta del regionalnega Sveta, regionalni Svet pa bo del otoškega Sveta 

in ta bo z drugimi "otoškimi Sveti" del Planetarnega Sveta, ta pa bo del Sveta Taygete. Od tod tudi 

ime Holografski politični sistem več stopenjskih Svetov. 

 

In vsak državljan je lahko del KATEREGAKOLI sveta, če želi opravljati funkcijo svetnika. Torej ni 

"Demokracije". Vsak državljan ima enake pravice in lahko počne, kar hoče, dokler to ne moti 

nikogar drugega in/ali narave. Vendar so Taygetci zelo spoštljivi drug do drugega, zato ni nobenih 

konfliktov. 

 

Gosia: Razumem... Zdaj. Praviš, da ima vsak planet svoj svet. Je to tako kot države pri nas? In ali 

imate povsod enak jezik? 

 

Swaruu: Ni držav, ni umetnih meja. Vsak majhen svet dela za svojo regijo, to je vse. Jezik je v 

bistvu zelo enak, le različni lokalizmi, ki pa niso dovolj, da bi jim lahko rekli narečja. 

 

Gosia: Toda samo Taygeta ima isti jezik. Potem imajo na primer Pleiadčani iz Celeana drugačen 

jezik? 

 

Swaruu: Drži, samo Taygeta, čeprav lahko druge rase govorijo naš jezik tako kot mi njihov. Rasa 

Celeano govori jezik Celeste. Celeano imajo tudi drug jezik: Elohimieth. Opazite ime in njegovo 

povezavo z Elohimom. 

 

Gosia: V enem trenutku se imenujete Taygetska Rasa, potem pa so drugi Pleiadčani DRUGA Rasa, 

da? Znotraj Pleiad obstajajo različne rase. 

 

Swaruu: Da, od zvezdnega sistema do zvezdnega sistema obstajajo pomembne genetske razlike. 

Na Asteropi obstaja še ena rasa, Elohimi, ki so v sorodu s Celeano. Toda ta imena so zelo 
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obremenjena in povezana z zemeljsko zgodovino, celo svetopisemsko. Te informacije so 

obremenjene in lahko sprožijo polemike. 

 

Gosia: Razumem, a vseeno jih delimo. Okej, če torej ni tako kot z državami ... in ni meja ..., ali 

lahko na primer Arkturijci pridejo in živijo na Erri? Ali imate medrasne izmenjave? Ali pa gredo na 

primer Taygetci živeti izven Pleiad, če to želijo? 

 

Swaruu: Lahko pridejo na obisk, vendar jih le malo ostane. V primeru Arkturijcev (Dieslientiplex) 

naše ozračje nima dovolj kisika, da bi jim bilo udobno, čeprav lahko tam dihajo brez mask. Poleg 

Taygetcev bi bili Antarijci, Engani in Solatijci med tistimi, ki najpogosteje ostanejo, da bi živeli. Tak 

primer je Rashell, ki je po očetu pol Antarianka. 

 

Gosia: To pomeni, da je dovoljeno in da ni potrebe po birokratskih postopkih, kot so tukaj, vizumi 

itd. 

 

Swaruu: Ne. Ni potrebe. Imamo vgrajen identifikacijski sistem, ki ne more odpovedati: Naša 

osebna frekvenca. Moj energijski odtis je edinstven, energijski odtis vsake osebe je edinstven. To 

je vgrajena identifikacija. In tudi ljudje, ki jih ne poznamo, celo nove rase, ki nas obiščejo, lahko s 

svojo frekvenco vidimo, kdo so, saj če je visoka, ne morejo biti negativni. In če je visoka, so tudi 

prozorni in telepatski ter nimajo česa skrivati. 

 

Zato preprosto nimamo potrebe po sistemih, kakršni so na Zemlji, kjer je poznavanje nekoga 

vedno tako težavno. Zato tudi ni kriminala. Vidimo naravnost skozi ljudi, a kljub temu lahko 

vzpostavimo mentalni požarni zid, da naše stvari ostanejo zasebne. Toda naše bistvo je enostavno 

videti, kakšni smo v resnici, zato ni težav, vizumov, kontrolnih točk ... in brez kriminala. 

 

Zakaj bi kdo kradel nekaj drugim, če lahko dobi nekaj svojega zastonj? Kraja in kriminal se 

pojavljata kot del posledic življenja v modaliteti pomanjkanja. V izobilju ni konfliktov. Ne za 

materialne stvari. Morda le za stvari srca. Toda prav zato smo tako previdni pri svojih odnosih. 

 

Gosia: Kmalu se bom vrnila k kriminalu. Vrnimo se za trenutek k politični strukturi, prosim. Kdo 

izbere glavnega vodjo, če ni demokratičnega sistema glasovanja. 

 

Swaruu: Ni glavnega vodje, le nekdo z veliko izkušnjami pri reševanju težav ljudi. Toda ta "vodja", 

kot sta Makkitotosimew ali Muna, je le v službi, saj ne pomeni nobene moči nad kom drugim. 

 

V holografski družbi je vsakdo vzgojen, vzgojen, da bi bil vodja. Vsak je vodja. Spodbuja se tudi 

samo-odgovornost, tako osebna kot družbena. Čim višja je zavest prebivalstva, tem manj vlade 

potrebuje. Na Taygeti v bistvu ni Vlade kot take. In edine ustanove, ki vzdržujejo "zakon", veljajo 

bolj za "SAR", če uporabimo človeške izraze. (enote za iskanje in reševanje). Nihče ne glasuje, ni 

potrebe. Če kdo, celo otroci, in to mimogrede pogosto počnejo ... so lahko vsi člani svetov. Otroci 

vedno ponudijo zanimive rešitve, zato so v svetih več kot dobrodošli. 



Gosia: Toda nekdo je moral sprejeti vodjo, mislim, Muna... ali se je ponudila sama? In kaj se zgodi, 

če se ponudita dva ali več ljudi? Kdo izbere enega? 

 

Swaruu: Vsi so sprejeti, svet lahko postane tako velik, kot je le mogoče, vendar se to zgodi le 

redko. Pogosto so majhni, saj ljudi na splošno politika ne zanima toliko, ker je to le še en sistem 

služenja mnogim. Muna je vodja številka 1, da, vendar ne kot vodja države kot na Zemlji. 

 

Muna je številka 1 zato, ker je zdaj najbolj izkušena svetnica in so jo vsi prepoznali zaradi tega. 

Toda to ni v nasprotju z interesi nikogar drugega, saj pri tem ni nobene moči, še manj denarja. 

Tako bi bila kot ponazoritev - v primerjavi z Zemljo in njenimi političnimi sistemi - "voditeljica" ali 

številka 1, vendar je le še ena državljanka in svetnica. Kot sem že povedala, nimajo nobene moči, 

da bi nasilno storili kar koli proti kateremu koli drugemu, razen če je s soglasjem to potrebno 

zaradi skrajne situacije. 

 

Gosia: Rekla si, da ni bilo nobenega konflikta. Nobenih zločinov, umorov itd.? Ni sodnega 

sistema? 

 

Swaruu: Ne, sicer bi bil del Sveta. Obstaja pravni sistem, ki bi ga lahko šteli za sodni sistem, vendar 

gre v bistvu za niz vodilnih pravil, saj se tukajšnji ljudje dobro zavedajo posledic neprimernega 

vedenja. IN kar je še pomembneje, ni motivacije za slabo vedenje. Zakaj bi ukradli hlebec kruha 

ali banano, če je vse, kar morate storiti, da vprašate za njih? 

 

Gosia: Torej ni slabih ljudi, ki posiljujejo, morijo, kradejo, se pretepajo. Kaj pa umor? Kakršno koli 

nasilje? Fantje, ki se pretepajo in udarjajo drug drugega? 

 

Swaruu: Ne, nič takega. Prepiri, morda kakšen redek pretep. Toda nič drugega. Umori ... tega ni 

bilo že tisočletja. Vojne, ni možnosti. 

 

Gosia: Torej tudi policije ni? 

 

Swaruu: Policije ni... samo SAR. lahko počnejo stvari, ki jih počne vaša policija. Lahko gredo 

zaustavit pretep, to je vse. Zgodijo se nesreče. 

 

Gosia: Ko se pretepajo, ali se spopadejo tudi fizično? Do te mere, da pride do krvavitve itd. 

 

Swaruu: Zelo redko, vendar se zgodi. Večinoma med moškimi. Običajno se borijo zaradi ženske, 

kot običajno. 

 

Gosia: Tukaj za to ubijejo. Vse vrste zločinov iz strasti. In kaj se potem zgodi z njimi, če ni zaporov. 

 

Swaruu: Ni zaporov, so samo "terapevtski centri", kot so tisti, kamor pelješ odvisnika od drog na 

"rehabilitacijo". 



Gosia: Torej se tam res ne razjeziš? 

 

Swaruu: Ja, ampak s popolno telepatijo je težko ali nemogoče nakopičiti toliko negativne "pare". 

Ste prozorni in stvari bodo na površje prišle že veliko prej. 

 

Gosia: To mi je všeč. Kaj pa duševne motnje? Ali jih imate? Psihološke težave? In resnejše, kot je 

shizofrenija itd. Anksioznost? 

 

Swaruu: Nič takega. Lahko bi celo trdila, da jih ni niti na Zemlji. Shizofrenija itd... te imajo vedno 

logičen razlog, kot entiteta, in nad določeno frekvenco preprosto ne morejo obstajati. 

 

Gosia: Depresije? 

 

Swaruu: O da, depresije obstajajo in so lahko usodne, saj smo veliko bolj energični oziroma 

energijski. Če lahko zlomljeno srce ubije, ko smo na Zemlji, je tukaj lažje, lahko izklopi telo. Tudi 

zato se naučimo gledati na smrt kot na nekaj, kar ni tako strašno. Depresija lahko tukaj blokira 

vašo življenjsko energijo. Ubije vas. 

 

Gosia: Kakšni so razlogi tam za depresijo? 

 

Swaruu: Večinoma romantični zlom srca. Toda kot sem že rekla, je to redko, saj smo pri teh 

zadevah zelo previdni. Ko rečemo ljubim te, je to samo takrat, ko to res mislimo resno. In s 

popolno telepatijo je enostavno videti, kdaj nekdo laže. Zato se to skoraj nikoli ne zgodi. 

 

Gosia: Dobro. Torej nobenih drugih duševnih težav? Psihopatov, anksioznih motenj, bipolarnih 

motenj, živčnih zlomov itd. Vsi so stabilni in močni? 

 

Swaruu: Ne kot taki. Obstajajo pa "ravnanja", ki jih lahko razumemo kot taka. Vendar imamo 

povsem drugačen pristop k duševnim motnjam. Ne vidimo jih. Le začasne težave ali probleme, s 

katerimi se moramo vsi soočiti. Živčni zlom: To je razumljivo, kadar stvari uidejo izpod nadzora. 

 

Vendar smo večinoma stabilni in močni. Zdaj pa, kako pozdraviti te težave. Na splošno se to 

naredi s pomočjo zdravstvenega svetovalca, ki bo osebo popeljal skozi izvor konflikta na nek način 

ali v nekem smislu, ki je zelo podoben zemeljskemu "psihološkemu notranjemu delu", toda 

razlog, zakaj je to tako enostavno, je, da smo vsi močno telepatski, lahko gremo v nekoga in 

opazimo, vidimo, kaj je narobe, lahko smo druga oseba, zato lahko delimo, kako se resnično 

globoko počutimo, z osebno povezavo, ki si je kot na Zemljo vezani človek ne morete niti 

predstavljati. 

 

Tako je zdravljenje nekoga precej enostavno, saj nihče v resnici ni "sam". Vsi smo zelo ljubeči. In 

tudi nimamo tistih negativnih eteričnih "navezanosti", ki nam nenehno šepetajo slabe misli v naše 

male glave! 



Gosia: Vau, to je tako neverjetno. Točno to pogrešam tukaj. Tukaj čutim toliko osamljenosti in 

nikoli nisem vedela, zakaj. Zdaj razumem, da tako zelo hrepenim po tem, da bi me videli: zdi se 

mi, da sem tu vedno sama, tudi ko sem z ljudmi. Ne osamljena, samo globoko v sebi, moja 

zavest me ne zaznava zares. Na energetski ravni. Verjetno mi manjka ta telepatska globoka 

povezava, ki jo imate vi. 

 

Swaruu: Da, in to je razumljivo. In ki jo imaš še vedno tukaj, vendar v manjši meri. 

 

Gosia: Ali imate ljudi, ki imajo težave s samospoštovanjem? Ali pa se vsi večinoma strinjajo s tem, 

kdo so, in se imajo radi? 

 

Swaruu: Težave s samospoštovanjem so vedno problem, vendar jih je tukaj veliko manj kot na 

Zemlji, veliko manj. Zato, ker so tukaj vsi otroci okrepljeni in potrjeni zaradi tega, kar so. Učijo jih, 

da skrbijo zase in se imajo radi. To je zelo opazno tudi v sirotišnicah. Imamo jih, kot sem rekla, 

nesreče se dogajajo. Vsak Taygetan tukaj ima dolgo zgodbo, veliko jih je dramatičnih, kot v mojem 

primeru, kot veste, vendar nisem edina z dramatično zgodbo. 

 

Gosia: Vidim in si lahko predstavljam. Ok, spremenimo malo temo. Povej mi več o tistih zasebnih 

ladjah, ki jih imajo vsi, prosim. 

 

Swaruu: V mestih in predvsem v manjših krajih so gobam podobne stavbe zelo pogoste, ker 

najmanj motijo naravo. S pristajalnimi mesti za ladje na vrhu in notranjimi hangarji. Kot parkirni 

prostori. Zasebne ladje so večinoma diskaste, vendar obstajajo tudi druge oblike, saj je gradnja 

zelo umetniška. 

 

Plovila diskoidne oblike so najpogostejša in so tista, ki se gradijo "standardno" za vse, ki želijo 

samo vozilo in se ne želijo ukvarjati z oblikovanjem lastnega, kot to počnejo mnogi. Oblika diska 

je najboljša oblika za izravnavo in enakomerno porazdelitev elektromagnetizma po celotnem 

trupu plovila. 

 

Obstajajo pa tudi druge, vključno z majhnimi plovili z enim ali dvema sedežema z mehurčkasto 

streho v obliki pilotske kabine zemeljskega bojnega letala, ki pa je majhna in dolga le 3 do 4 metre. 

Te se uporablja predvsem za šport in so medplanetarni, vendar nezmožno dosegati hitrosti Warp. 

 

Gosia: Ok, moje naslednje vprašanje je bilo o izobraževalnem sistemu. Ali imate šole, univerze? 

Če da, katere predmete poučujete? 

 

Swaruu: Izobraževalni sistem se prilagaja interesom vsakega otroka, saj je le malček. Otrok 

usmerja šolski sistem, čeprav seveda obstajajo predmeti, ki jih mora znati vsak otrok. Šolanje na 

domu je zelo pogosto, kombinira pa se tudi s kolektivnim šolanjem v "ustanovi", vendar je to 

odvisno od vsakega otroka, saj se ne mudi, da bi se otroci kaj naučili. 



In to predvsem zato, ker se pri 13 letih vsi spomnijo, kdo so bili v prejšnjih življenjih, nima smisla 

nikogar prešolati, če se bo tako ali tako spomnil, kako vse deluje. Nekateri se spomnijo pred 13. 

letom, drugi redko po njem, vendar se spomnijo vsi. Zato je čas igranja za otroka sveto dejanje. 

Je med najbolj spoštovanimi stvarmi, ki jih lahko počne. 

 

Gosia: Kateri predmeti SO obvezni? 

 

Swaruu: Osnovni za preživetje, zlasti dokler se spomnijo, kdo so. Pozneje pa bodo sistem 

usmerjali k temu, kar si želijo. In čeprav imamo konferenčne sobe in učilnice, je izobraževanje 

večinoma praktično, delaš, kar se hočeš naučiti in ne toliko prazne teorije. 

 

Gosia: Kaj misliš s preživetjem? Pri nas preživetje pomeni, kako loviti, dolgo časa preživeti z malo 

vode v gozdu, kako zakuriti ogenj itd. hahaha. 

 

Swaruu: Ja, točno tako. Da se ne opečejo s pečjo, prečkajo cesto, poskrbijo zase, da ne stopijo 

pred vlak ... (čeprav vlaki čutijo in zaznajo ljudi in živali pred seboj in se pravočasno ustavijo). In 

večina jih je tako ali tako dvignjenih! Takšne stvari. Zelo osnovne, kot je držanje noža med 

kuhanjem. 

 

Gosia: Vidim, ok. In univerze? Visokošolsko izobraževanje? 

 

Swaruu: Ne imenujejo se tako. Preprosto prevzameš vlogo ali več vlog, to je odvisno od tebe. 

 

Gosia: Vloge? 

 

Swaruu: Vsi se naučijo vse. Zato skoraj ni "poklicev" kot na Zemlji. Vloge kot v poklicih. Nekatere 

so povsem očitne, kot je na primer Senetre, ki je tukaj zdravnica, vendar ne samo to. 

 

Jaz sem pilotka bojnega letala ... vendar sem veliko več kot le to. Nekatere stvari so precej 

podobne tistim, ki jih imate vi, druge pa ne. Imamo nekaj, čemur bi vi rekli vesoljska akademija, 

kjer se učimo o navigaciji itd, vendar spet uporabljam /uporabljamo terminologijo, da boste 

razumeli. 

 

Gosia: Torej ni podobna naši akademiji, kamor greš in poslušaš predavanja itd. 

 

Swaruu: Da, lahko je, greš skozi nekaj teorije, preden se s čim ukvarjaš praktično. Vendar je potem 

spet odvisno od vaše ravni strokovnega znanja in vašega interesa oziroma področja. Torej so ladje 

tukaj tudi šole. Polne so kadetov. Učijo se vsega, kar je povezano z delom na ladji. Tehnika, 

navigacija, eksopolitika, komunikacija. Vse. 

 



Ladja je tudi šola, zato nas je tukaj toliko. V šoli ostanejo nekaj mesecev, nato pa gredo delat 

druge stvari. Le redki ostanejo tukaj, da bi opravljali druga dela. Kot jaz in tisti, ki jih poznate, kot 

je Rashell, ki je tukaj že skoraj 70 let. 

 

Gosia: Rekla si: "Vsega se vsi naučijo." Kaj si s tem mislila? Kaj, če nekoga ne zanima fizika ali kaj 

drugega? 

 

Swaruu: Mislim na to, da je vse znanje naše civilizacije ponujeno in na voljo vsem tukaj. Zato vsi 

vedo, kaj si v resnici želijo početi s svojim življenjem. In če jih to ne zanima, se jim tega ni treba 

učiti. Toda zavedajo se posledic, če tega ne vedo, če imajo druge interese. Mislim, morda vam 

fizika ni všeč, vendar brez nje ne boste ne dober pilot, ne dober navigator ali inženir. 

 

Gosia: Razumem. Ali pri drugih rasah deluje precej podobno? Način, kako je urejena vaša družba? 

 

Swaruu: To je stalnica med skoraj vsemi rasami Federacije. Obstajajo razlike, vendar zelo blage 

in jih je težko opaziti, saj je tako ali tako vse prilagojeno vsem. Skratka, izobraževalni sistem se v 

nasprotju s tem, kar se dogaja na Zemlji, prilagaja potrebam posameznika. 

 

Gosia: V redu, kaj pa umetnost? Ali je za vas pomembna? Če je, kakšne vrste umetnosti? 

 

Swaruu: Umetnosti so pomembne. Vendar umetnosti in znanosti ne obravnavamo ločeno. Vse 

to je UMETNOST. Izdelava vesoljske ladje ali stola je umetnost. Zvezdna navigacija je v 

dobesednem prevodu glasba. Vse je združeno. Vse je združeno, ker ne razmišljamo z eno ali drugo 

možgansko hemisfero, niti je ne "uravnovešamo". Vse je združeno v eno. 

 

Slikanje vesoljske ladje je umetnost, je slika, načrtovanje motorja je načrtovanje skulpture. Zato 

je vse okrašeno in z gracioznostjo linij, gracioznostjo oblikovanja. Stebri, ki tvorijo prehod na ladji, 

imajo vgraviran bršljan in so videti organsko. 

 

Gosia: To mi je všeč. Zato imam tako rada oblikovanje. V vseh oblikah. 

 

Swaruu: V primeru Suzy moje ladje, se bršljan, ki je vgraviran v strukturne elemente notranjosti 

ladje, sveti in je del sistema notranje razsvetljave. Stvari ne vidimo ločeno. 

 

Gosia: Ali imate pevce? Glasbene skupine? Če da, kakšna glasba je tam vaša najljubša? 

 

Swaruu: So in to številne. Glasba je zelo raznolika, vendar je najpogostejša tista, ki zveni precej 

domače. 

 

Gosia: Kako zveni? 

 



Swaruu: Zelo podobno tehniziranemu, a hkrati naravnemu, avtohtonemu ameriškemu zvoku. 

Težko ga je opisati. Kot da bi se Techno pomešal z avtohtono ameriško glasbo. Zdaj je veliko stvari 

v glasbi podobnih mnogim stvarem na Zemlji, to je zaradi dinamike duše - delitve - sejanja, ki se 

odvija. 

 

In veliko zemeljske glasbe je tukaj zelo cenjene. Ves čas prihaja do navzkrižnih vplivov z Zemljo in 

neštetimi drugimi kraji. Duša se inkarnira na Zemlji in nato postane skladatelj. Glasba se širi s 

planeta, na katerem se je prej inkarnirala. Enako velja za vse. 

 

Gosia: To je smiselno vau, nikoli nisem razmišljala o tem na ta način! In v kakšni glasbi z Zemlje 

uživaš? 

 

Swaruu: Vso zemeljsko glasbo, razen tiste, ki je preveč obremenjena z agendami. Toliko vrst 

glasbe imate tam zato, ker se duše inkarnirajo na Zemljo in s seboj prinašajo nove ideje, s katerimi 

zasajujejo planet. Ljudje se morajo tega zavedati. 

 

Gosia: Kakšno glasbo so torej posejale pleiadske duše? Katere vrste so pleiadske ali taygetske? 

 

Swaruu: Poglejmo. Večinoma domača, da, ampak naj pogledam, kaj še. Večinoma je klasična. 

Pokazala vam bom dve skladbi s pleiadskimi vplivi. Človeški, vendar z veliko vplivi. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=QOUA6TNmCkw 

 

https://www.youtube.com/watch?v=XygWwj-LdFY 

 

Na splošno pa je to lahko katerakoli glasba. Pleiadčani so veseli ljudje, všeč jim je vaša pop glasba. 

Na kratko, vsa glasba, vseh zvrsti saj segajo v celoten spekter humanoidnih lyrskih ras. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 

https://www.youtube.com/watch?v=QOUA6TNmCkw
https://www.youtube.com/watch?v=XygWwj-LdFY

